
 
 
 

Svendborg den 1. november 2022 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Tirsdag den 7. februar 2023 kl. 16.00, Borgerforeningen Svendborg Teater 

 

Deltagere:  Christian Ulrich, Ulrik Feveile, Rikke Starbæk Kjær, Thomas Buch og Johan 

Groth 

Afbud: Anne Barslev, Thomas Cleveland 

Desuden deltager:  Claus Bjerregaard 

Referent: Rikke Starbæk Kjær 

 

1. Velkommen v/formanden 

Christian indleder bestyrelsesmødet med en kort velkomst. 

 

2. Bestyrelsens halve time 

Refereres ikke. 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden d.d. godkendes. 

Referat godkendes via mail forud for næste møde den 07. marts 2023. 

 

4. Aftale med Buch Consult – Christian 

Christian orienterer os om den nye aftale med Buch Consult, som er god for begge parter. 

Aftalen er endnu ikke underskrevet. Vi følger op til næste bestyrelsesmøde. 

 

5. Status på samarbejde med Decibel 

Claus roser vores nye samarbejde med Decibel, som allerede har afholdt flere forskellige 

arrangementer i huset fra møder til konferencer til forskellige arrangementer med bespisning. 

Alt nyt er indkøbt og installeret. Den nye bar er også færdig – og flot.  

  



 
 

6. Orientering 

 

a. Nadjas opsigelse 

Nadja stopper 1. marts. Helle Reher overtager Nadjas arbejdsopgaver, som er 

projektansat indtil 1. maj. Nadja og Helle kører lige nu parløb for at klæde Helle bedst 

muligt på.  

 

b. Afsluttede renoveringsprojekter 

Vores klassiske teaterklokke er blevet afskaffet og erstattet med et nyt indkalde-anlæg. Vi 

har også fået nye mikrofoner. 

 

c. Igangværende renoveringsprojekter 

I marts får vi LED belysning installeret i Guldsalen. Vi har modtaget 250.000 kr. til 

projektet, som koster 1.000.000. 

 

d. Ønskede renoveringsprojekter 

Lydanlægget i Guldsalen kan ikke længere leve op til de tekniske krav. Claus mener, at vi 

kan opgradere vores nuværende system i stedet for at skrotte det. En opgradering har en 

forventet levetid på 6-8 år. 

 

Claus ønsker ydermere en stor LED skærm, som skal hænge på indersiden af vinduet ud til 

Ramsherred. Claus er i den forbindelse ved at undersøge love og regler. Vi følger op til 

næste bestyrelsesmøde. 

 

e. Status på regnskab 2022 

Der mangler stadig en smule afstemninger. Vi følger op til næste bestyrelsesmøde. 

 

f. Generalforsamling 2. maj kl. 19.00 

Næste generalforsamling er den 2. maj kl. 19.00 i Spejlsalen. Claus indkalder minimum 4 

uger før. 

 

g. Samarbejde om teaterforeningens drift 

Claus ønsker, at teaterforeningen og borgerforeningen i højere grad drives sammen for at 

gøre det mere interessant, tidsvarende og organisk. Claus laver et lille skriv med sine 

tanker. Vi følger op til næste bestyrelsesmøde. 



 
 

h. ”Kunst på banen” – balletprojekt 

Vores tidligere omtalte balletprojekt på Svendborg Teater er pt. sparket til hjørne i sin 

nuværende i form. I stedet har Claus i flere måneder arbejdet med Svendborg Kommune 

om at skrive en ansøgning til Statens Kunstfond ”Kunst på banen”.  

 

Hvis det lykkes os at blive en af de udvalgte kommuner (der udvælges tre), genbruger vi 

delelementer fra balletprojektet. Balletprojektet vil komme til at foregå i Byparken for at 

gøre kunstoplevelser til en del af alle borgeres hverdag. Claus er meget begejstret og 

sikker på, at vi bliver udvalgt   

 

 

7. Eventuelt – samarbejde med Rabbits 

Claus orienterer om vores nye samarbejde med Svendborg Rabbits, som netop er blevet 

offentliggjort i dag.  

 

8. Næste møde 

Afholdes den 07. marts kl. 16.00 i Borgerforeningen Svendborg Teater. 


